



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告2025-2026/093
「慈恩基金會進步獎勵計劃2025」領獎通知

敬啟者：

謹此恭賀

貴子弟於上學年學業成績表現優異，總平均分較第二學期有顯著進步，符合「慈恩基金會進步獎勵計劃」之評審標準，榮獲「慈恩基金會進步獎勵計劃2025」獎學金，殊為可喜。

是項計劃由慈恩基金會設立，旨在鼓勵學生勤奮向學，力爭上游，成為社會未來棟樑。每位獲獎學生將獲頒獎學金港幣500元及嘉許獎狀。所有獎項將於頒獎典禮後統一發放。

本校特誠邀 貴家長與子女一同出席頒獎典禮，共享榮耀與喜悅。典禮詳情如下：

典禮日期：10月11日（星期六）
集合時間：上午9時15分
集合及典禮地點：深培中學禮堂（屯門兆麟街18號）
典禮結束時間：下午12時
解散地點：輕鐵兆麟站
服飾要求：整齊夏季校服

現特函邀請 貴家長與同學一同出席頒獎典禮，分享獲獎喜悅。如有查詢，請致電2461 1555與林澤磨老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月三日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Circular 2025-2026/093
Grace Charity Foundation Limited — Progress Scholarship 2025 Award Presentation Invitation

Dear Parent,

We are delighted to extend our heartfelt congratulations to your child for demonstrating outstanding academic progress in the previous school year. Their overall average score has shown significant improvement compared to the second term, meeting the selection criteria of the “Grace Charity Foundation Limited – Progress Scholarship Scheme 2025.” It is with great pleasure that we announce your child has been awarded this scholarship.

This scholarship scheme, established by the Grace Charity Foundation Limited, aims to encourage students to study diligently, pursue excellence, and become future pillars of society. Each awardee will receive a scholarship of HK\$500 and a certificate of commendation. All awards will be distributed after the presentation ceremony.

We are pleased to invite both you and your child to attend the **Award Presentation Ceremony**, and to share in the joy and honor of this achievement. The ceremony details are as follows:

Date: Saturday, 11 October 2025

Assembly Time: 9:15 a.m.

Venue (Assembly & Ceremony): School Hall, Semple Memorial Secondary School

Dismissal Time: 12:00 noon

Dismissal Point: Siu Lun Light Rail Station

Dress Code: Proper summer school uniform

Should you have any enquiries, please feel free to contact Ms. Lam Chak Lun at 2461 1555.

Yours sincerely,

Chan Yuet Ping
Principal